

# 卡特彼勒（中国） 机械部件有限公司

卡特彼勒（中国）机械部件有限公司成立于 2005 年，是卡特彼勒先进部件及系统事业部在中国的第一家全生产配套零部件的企业，作为其长期战略计划的一部分支持卡特彼勒在中国及全球业务的增长。

卡特彼勒（中国）机械部件有限公司坐落于江苏省无锡市新区，占地 19 公顷，制造区域面积达 101,000 平方米，员工总数约 1,500 人。公司拥有三个独立工厂，设计和生产液压、驾驶舱和传动系统部件。

液压零部件工厂主要为中国及亚太区的整机生产厂供应高质量的液压零部件，包括液压阀、液压泵、液压缸和胶管总成，同时少量供给北美、南美和欧洲的整机厂和全球售后服务网络。液压缸产品供货给卡特彼勒全球平地机、装载机和大型挖掘机客户。



为你铸就。

驾驶舱工厂于 2007 年开始生产挖掘机、装载机、平地机和履带式推土机的驾驶舱，是卡特彼勒全球第一个涵盖焊接、涂装和总装测试的工厂，以高质量低成本的产品服务卡特彼勒全球的总机厂和 OEM 客户，涂装产品质量已达到汽车业水准。

传动和驱动系统工厂是从 2011 年开始动工新建，于 2012 年年底开始全新的设备安装和调试。主要生产履带式推土机、中型装载机和平地机的变速箱、轮式装载机和地下采矿机械的车桥、以及履带式推土机的终驱动。

卡特彼勒（中国）机械部件有限公司以安全为首要目标，致力于创建零伤害的工作环境，并保证将高质量的产品及时交到客户手中。

卡特彼勒（中国）机械部件有限公司  
地址：江苏省无锡市国家高新技术产业  
开发区新荣路 16 号  
邮编：214028  
电话：(86-510) 8855 7999  
传真：(86-510) 8815 3432

**CATERPILLAR**  
卡特彼勒

## 企业社会责任

卡特彼勒（中国）机械部件有限公司积极履行企业社会责任。在社会慈善公益方面，自 2010 年起，公司援建江苏省宿迁市泗阳县杨圩希望小学项目，先后为该学校筹建新校舍、跑道建设、电脑房等，100 多名员工自发与希望小学学生结成一对一帮助小组，将该项目做到了可持续化。公司还先后参与无锡市南长区培智学校项目、卡特彼勒基金会公益林植树活动和无锡新区贫困生援助项目等。



## 大事记



### 2005.9

| 卡特彼勒液压元件（无锡）有限公司成立。

### 2006.6

| 成功交付了第一批胶管。

### 2007.1

| 正式更名为卡特彼勒（中国）机械部件有限公司。

### 2007.6

| 第一台驾驶舱成功交付。

### 2007.7

| 第一批液压阀产品发运。

### 2008.12

| 荣获无锡市人民政府新区管理委员会颁发的“履行社会责任先进企业”称号。

### 2009.1

| 荣获无锡新区“企业人力资源管理奖”。

### 2009.3

| 第一批齿轮泵成功发运。

### 2010.3

| 被无锡市安全生产监督管理局确认为“无锡市安全生产 A 类企业”。

### 2011.9.9

| 液压缸和底盘传动系统工厂奠基。

### 2012.1

| 荣获无锡市人民政府新区管理委员会颁发的“2011 年度优秀企业奖”。

### 2014.4

| 荣获无锡市经济和信息化委员会颁发的 2013 年度“依法管理诚信经营示范企业创建工作先进单位”。

### 2014.10.30

| 连续 1,000,000 小时无可记录伤害事故。

### 2015.12

| 荣获江苏省唯一厂务公开民主管理先进单位。

### 2016.2

| 驾驶舱工厂被授予 2015 年度“杰出运营总裁奖”。

# Caterpillar (China) Machinery Components, Co., Ltd

Established in 2005, Caterpillar (China) Machinery Components Co. Ltd. is the first Caterpillar wholly owned company of supporting components under Caterpillar Advanced Components and System Division, as a part of its long-term strategic plan to support Caterpillar business growth in China and globally.

Located in the Wuxi New District, Jiangsu Province, Caterpillar (China) Machinery Components Co. Ltd. covers a land area of 19 hectares and a manufacturing space of 101,000 m<sup>2</sup>. The company has 1,500 employees in total. The company has three independent plants, designing and manufacturing hydraulic components, operator stations and powertrain components respectively.

The hydraulic component plant mainly provides high-quality hydraulic components, including hydraulic valves, hydraulic pumps, hydraulic cylinders and hose assemblies, to complete machine manufacturers in China and Asia-Pacific region and exports a small part of its products to complete machine manufacturers in South Africa, North America and Europe as well as global aftersales service network. Its hydraulic cylinders are sold to Caterpillar consumers for motor graders, loaders and large excavators worldwide.



**BUILT FOR IT.**

The operator station plant started to produce operator stations used for excavators, loaders, motor graders and track-type tractors. As the first plant of Caterpillar worldwide that covers welding, coating and assembly test, the plant serves Caterpillar global complete machine manufacturers and OEM consumers with high-quality, low-cost products. The coating quality has reached the car industry standard.

The powertrain plant was built in 2011, and began brand-new equipment installation and commissioning at the end of 2012. The plant mainly produces gearbox for track-type tractors, medium loaders and motor graders; axles for wheel loaders and underground mining machinery and final powertrain system for track-type tractors.

Taking safety as the priority, Caterpillar (China) Machinery Components Co. Ltd. aims to build a zero-injury work environment and deliver high quality products to customers in a timely manner.

**Caterpillar (China) Machinery Components, Co., Ltd**

Address: No.16 Xinrong Road, Wuxi Hi-tech Industrial  
Development Zone, Wuxi, China  
Postcode: 214028  
Tel: (86-510) 8855 7999  
Fax: (86-510) 8815 3432

**CATERPILLAR**<sup>®</sup>  
**卡特彼勒**

## Corporate Social Responsibility

Caterpillar (China) Machinery Components Co. Ltd. proactively fulfills its corporate social responsibility. In respect to social charity, the company has donated to Yangwei Hope Primary School in Siyang County, Suqian, Jiangsu Province since 2010. The company has helped build new school buildings, a playground running track and computer rooms. More than 100 employees have formed one-on-one support teams with students from the school to make the project sustainable. Caterpillar (China) Machinery Components Co. Ltd. also supports special education schools in Nanchang District, Wuxi, as well as the Caterpillar Foundation Charity Forest tree-planting activities and a poverty-stricken students aid program in Wuxi New District.



## Milestones



### 2005.9

| Caterpillar Hydraulics (Wuxi) Co., Ltd. was established.

### 2006.6

| Shipped the first batch of hose assemblies.

### 2007.1

| Officially renamed as Caterpillar (China) Machinery Components Co. Ltd.

### 2007.6

| Delivered the first operator station.

### 2007.7

| Shipped the first batch of hydraulic valves.



### 2008.12

| Honored as the Corporate Social Responsibility Model Enterprise by Wuxi New District Administrative Commission.

### 2009.1

| Awarded the Enterprise Human Resource Management Award by Wuxi New District.

### 2009.3

| Shipped the first batch of gear pumps.

### 2010.3

| Selected as Enterprise with A-level Work Safety in Wuxi by Wuxi Municipal Administration of Work Safety.

### 2011.9.9

| Ground-breaking ceremony of hydraulic cylinder and powertrain plant.



### 2012.1

| Awarded the 2011 Excellent Enterprise Award by Wuxi New District Administrative Commission.

### 2014.4

| Honored as Model Enterprise for Management by Law and Good-Faith Operation by Wuxi Economic and Information Commission.

### 2014.10.30

| 1 million hours without recordable injury.

### 2015.12

| Only company in Jiangsu that is honored for enforcing facility administration publication and democratic management.

### 2016.2

| The operator station plant won the Chairman's Award of Operations Excellence Award – Components/Power Systems 250+ Employees.